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Sted CSS 4.1.02 Flyttet til 5.1.46  

Referent Tea Malthesen  

Til stede  

Andreas de Neergaard (prodekan for uddannelse), Mike Gudbergsen 

(Statskundskab, Akademisk Råd, Institutråd), Bonnie Frisendahl 

(Sektionsleder, Det Samfundsvidenskabelige Fakultetsbibliotek) og Søren 

Hedegaard Sørensen (Studie- og karrierevejleder). 

 

Ikke til stede 

Troels Østergaard Sørensen (dekan), Nicolai Kofoed Løwenstein (Formand 

for SAMF-rådet, Statskundskab), Daniel Nordstrand Frantzen (Sociologi), 

Rasmus Meldgaard Salmon (Økonomi), Amanda Frees (Psykologi), Nanna 

Kollerup (Antropologi) og Ida Kyvsgaard (Folkesundhedsvidenskab). 

Dagsorden 

Ad 1) Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt. 

 

Ad 2) Opfølgning på referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt.  

 

Ad 3) Drøftelse af evaluering af studiestart på 

bacheloruddannelserne på SAMF 



 

SIDE 2 AF 2 For andet år gennemføres evaluering af studiestart på 

bacheloruddannelserne fra fakultetsniveau. Ca. en tredjedel af de nye 

studerende har svaret.  

 

Det er bemærkelsesværdigt, at en del af de studerende mener, at de ikke har 

mødt en underviser eller ikke ved om de har mødt en underviser under 

studieintroduktionen. 

Mike Gudbergsen mente, at der ville være potentiale i at udveksle mellem 

introforløbsgrupperne (kontaktudvalg) på tværs.  

 

Der var en kort drøftelse af vigtigheden af, at der ikke er indhold under 

studieintroduktionen, der er sexistisk eller grænseoverskridende.   

 

Ad 4) Orientering om arbejdet med at udvikle uddannelsessiderne 

Studie- og karrierevejleder Søren Hedegaard Sørensen fortalte, at der på KU 

arbejdes på en omlægning af uddannelsessiderne, så informationen der 

bliver lettere tilgængelig og forståelig.  

To studerende fra SAMF er hyret til brugertests. 

 

Ad 5) Opstart på planlægning af Campusdag 

Mike Gudbergsen vil meddele til dekanatet, hvem der vil planlægge 

campusdagen. 

 

Ad 6) Meddelelser fra dekanatet 

Andreas de Neergaard fortalte, at det er blevet besluttet hvad fakultetets 

store pulje til studiemiljø, skal bruges til, bl.a. flere specialelæsepladser. 

 

Ad 7) Meddelelser fra de studerende 

Der er valg i februar og det er pt en udskiftningsperiode for de politisk 

engagerede studerende.  

 

Ad 8) Næste møde 

Det blev aftalt, at der på næste møde skulle drøftes campusdagen og 

studiemiljøpuljen. 

 

Ad 9) Evt. 

Fremmøde 

Det begrænsede fremmøde blev drøftet. Andreas de Neergaard spurgte, om 

der var noget, der kunne ændres ved møderne, som ville kunne styrke 

fremmødet. Den fremmødte studerende syntes ikke, noget skulle ændres. 

 


